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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 7. 2. 2019  

 

 

 

Miesto a čas konania :       zborovňa ZŠ Tlmače,  o 16,30 hod. 

 

Prítomní:                             podľa priloţenej prezenčnej listiny (11) 

 

Hostia    :                             PaedDr. Boţena Dudášiková – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Výročná správa za rok 2018 

3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2018 / 2019 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2019 

5. Informácie o projekte  

6. Aktuálne informácie o chode školy 

7. Diskusia 

8. Záver 
 

 

 

 

1) Predsedkyňa RaŠ Mgr. Holečková otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom. Privítala nového člena RaŠ delegovaného mestom Mgr. Júliusa Ţúbora, ktorý 

nahradil Mgr. Zuzanu Kotrus Rákociovú. 

 

2) Mgr. Holečková prečítala Výročnú správu RaŠ za rok 2018. Správa je prílohou tejto zápisnice.  

 

3) PaedDr. Boţena Dudášiková oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za 

prvý polrok školského roka 2018/2019. Informovala o výchovných opatreniach za I.polrok 

(pochvaly, pokarhania), zníţených známkach zo správania a počte neprospievajúcich ţiakov. 

 

4) Miriam Zsigová informovala o rozpočte na rok 2019. Rozpočet Základnej školy, Školského 

klubu detí a Školskej jedálne je vyrovnaný. 

 

5) Riaditeľka školy informovala o projekte, ktorý bol škole schválený, je na podpise u ministerky 

školstva a začne sa realizovať od 3/2019. Je spojený so zmenou rozvrhu hodín (kaţdej triede 

pribudne 1 vyučovacia hodina), vznikom klubov a nenávratným finančným príspevkom na platy 

a učebné pomôcky. 

 

6) PaedDr. Dudášiková informovala o investíciách, ktoré boli realizované na škole počas roku 

2018, o príspevkoch zo strany mesta a štátu. Oboznámila aj o nedostatku financií na rozvoj 

školy.  
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7) Diskusia : 

Mgr. Ţúbor – informoval sa o pripravenosti školy – ŠJ, na zavedenie obedov zadarmo od 

9/2019. Škola je personálne aj kapacitne pripravená na túto zmenu. 

Ing. Holíková – informovala sa o zmene rozvrhu hodín pre ţiakov, z dôvodu začatia projektu 

PaedDr. Dudášiková – oboznámila prítomných o snahe rodičov zabezpečiť prostredníctvom 

RoR vybavenie školy zásobníkmi na mydlo a toaletný papier – realizácia je pripravovaná 

k 9/2019. Ubezpečila prítomných, ţe ţiaci majú zabezpečené hygienické potreby v plnej miere 

prostredníctvom triednych učiteliek. Servítky v ŠJ sú iniciatívou rodičov a vychovávateliek 

jednotlivých oddelení ŠKD. Hygiena v ŠJ je zabezpečená prostredníctvom novovybudovaných 

umývadiel a uterákov priamo v ŠJ. 

Ing. Holíková – informovala o problémoch so statikou budovy ŠJ. Podľa zistení je prasknutá 

kanalizácia, ktorej oprava je plánovaná na letné mesiace počas prázdnin – v investičnom pláne 

mesta sú vyčlenené finančné prostriedky v sume 15 000,- €. Po oprave kanalizácie by sa malo 

stabilizovať aj sadanie budovy. Poškodenie statiky podľa odborníkov nie je veľké a neohrozuje 

prevádzku zariadenia. 

Ing. Holíková – projekt „výučbová lúka“ – po roku treba iniciatívu vyhodnotiť, nahlásiť 

zapojenie školy do projektu aj v tomto roku. V prípade, ţe sa projekt neosvedčil, lúka sa bude 

od jari znova kosiť. 

Mgr.Éhn – informoval sa o stave telocvične a projektoch na jej rekonštrukciu. 

 

8)  Po vyčerpaní programu Mgr. Holečková ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným 

za účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 11. 2. 2019 

Zapísala: Miriam Zsigová 


